
Motion M6 
 

Motion: Lerbergets byalags styrelse på Facebook 

I senaste tidens debatter på Facebook är det svårt att särskilja vilka åsikter i kommentarerna som 

kommer från styrelsen vs privatperson. Det gör det otydligt för medlemmar att veta vad styrelsen står 

för. 

Vi föreslår att Lerbergets byalags styrelse ska representeras av en företagsprofil på Facebook 

förslagsvis döpt till "Lerbergets byalags styrelse" för att tydliggöra detta. 

 

Beatrice Nilsson & Anton Andersson 

Per Jakobs väg 11 

Lerberget 4 februrari 2024 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -- - - - 

 
 

Motionssvar: S6 
Styrelsens svar på motion angående Byalagets styrelse på Facebook 

Inskickad av Beatrice Nilsson och Anton Andersson 

 
Övervägande 
Styrelsen har under 2023 tagit flera steg för att utveckla kommunikationen i sin helhet och arbeta med tydlighet 
och transparens. Det är ett fortgående arbete då vi anser att kommunikation till våra medlemmar är viktig. 
 
Styrelsen har valt att ha officiell kommunikation via e-mail till våra medlemmar med komplement på 
Facebook/Meta-sidan ”Lerbergets byalag”. På den sida styr vi numera även över vilken information som 
publiceras. I de fall styrelsemedlemmar talar FÖR styrelsen i andra forum skall de underskriva med namn samt 
”Lerbergets styrelse”. Att styrelsemedlemmar samt suppleanter publicerar och svarar på olika sidor privat kan vi 
inte styra över.  
 
Styrelsen anser idag att vår officiella kanal via Facebook/Meta är sidan ”Lerbergets byalag” och av den 
anledningen ser vi inte behovet av ännu en sida.   
 
 
 
Styrelsens förslag till beslut  
Att motionen avslås  
 
 


